



Le texte Français suit

Canadian Junior Racquetball Championships Set for Valleyfield

Winnipeg, MB, 24 April 2019 - Racquetball Canada's 2019 Canadian Junior Championships is set to begin today in Valleyfield, Québec. The event runs from April 24 to 28, 2019 at the Club de Racquetball Edouard Boyer.

Athletes from across Canada will compete in the annual event, which features boy's and girl's singles and doubles events in several age categories from from ages eight to eighteen.

The Canadian Junior Championships is a unique event which provides both a development and high performance opportunity for Canada's young racquetball athletes. Results in the older age categories will determine spots on Canada's team for the 2019 World Junior Racquetball Championships being held this fall. The event also provides the opportunity for novice athletes to compete in a national event and for Racquetball Canada to identify athletes with potential for international competition at an elite level.

Who:

Youth aged 8 to 18 from across Canada including Canada's top junior racquetball athletes.

What:

2019 Canadian Junior Racquetball Championships

Where:

Tournament

Club de Racquetball Edouard Boyer
94 Rue O'Keefe
Valleyfield, QC

Opening Ceremony & Awards Ceremony

Hotel Plaza de Valleyfield
40 Avenue de Centenaire
Valleyfield, QC

When:

Matches: run daily from April 24 to 29. Match times vary each day are are

available on link provided further down in this release.

Opening Ceremony: April 24 at 6pm

Awards Ceremony: April 28. Banquet at 6pm with awards to follow. Please check with the Tournament Director Adrian Webb at awebb@prokennex.ca for an approximate start time for the awards portion of the event.

Why:

To determine Canada's team for the 2019 World Junior Championships in the 14 & U, 16 & U and 18 & U age categories. The event also provides an important national development and talent identification opportunity.

The event is being hosted by the Club de Racquetball Edouard Boyer and is open to the public free of charge.

Media are welcome to drop in for photos and video footage during the tournament hours and at the Opening Ceremony and Awards Banquet. Please check in with Adrian Webb or Andrew Dick upon arriving at the venue.

Athlete interviews can be arranged in advance by contacting Jan Hanson, Racquetball Canada's media contact. Depending on the athlete's schedule, it may also be possible to arrange an interview by request at the Tournament Desk.

[Draws and Results](#)

Racquetball Canada is the national sport governing body for the sport of Racquetball in Canada. Along with the support of the Government of Canada and many valued partners, Racquetball Canada develops competitive national teams and oversees programs that grow the sport of racquetball in Canada. For more information visit our website at www.racquetball.ca.

- 30 -

Media Contact:

Jan Hanson
Director of Communications and Marketing
Racquetball Canada Board of Directors
RballCanadaComms@outlook.com | 306.502.4422

Le Championnat canadien junior de racquetball va avoir lieu à Valleyfield

Winnipeg, MB, le 24 avril 2019 - Le Championnat canadien junior de Racquetball Canada de 2019 va bientôt commencer. Le tournoi aura lieu du 24 au 28 avril 2019 au Club de racquetball Édouard Boyer.

Des athlètes de tous les coins du pays vont participer à cet événement annuel. Au programme figurent des épreuves de simple et de double pour les garçons et les filles de plusieurs catégories d'âge allant de huit à dix-huit ans.

Le Championnat canadien junior est un événement unique qui offre aux jeunes joueurs de racquetball du Canada des expériences de développement et de haute performance. Dans les catégories les plus âgées, les résultats détermineront l'équipe qui va représenter le Canada au Championnat du monde junior de racquetball de 2019 cet automne. Cette compétition permet

monde junior de racquetball de 2019 est automne. Cette compétition permet aussi aux novices de participer à un tournoi national, et à Racquetball Canada d'identifier les athlètes ayant le potentiel requis pour faire de la compétition internationale au niveau de l'élite.

Qui?

Les jeunes joueurs de racquetball, âgés de 8 à 18 ans, de tous les coins du Canada, incluant les meilleurs joueurs juniors du Canada.

Quoi?

Le Championnat canadien junior de racquetball de 2019.

Où?

La compétition aura lieu au :
Club de racquetball Édouard Boyer
94 Rue O'Keefe
Valleyfield, QC

La cérémonie d'ouverture et la cérémonie de remise des prix auront lieu à :
l'Hôtel Plaza de Valleyfield
40 Avenue de Centenaire
Valleyfield, QC

Quand?

Matches : tous les jours du 24 au 29 avril. L'horaire des matchs varie tous les jours, et on peut le consulter par l'entremise du lien fourni plus bas.

Cérémonie d'ouverture : le 24 avril à 18 h 00

Cérémonie de remise des prix : le 28 avril. Le banquet commence à 18 h 00 et les prix sont remis ensuite. Pour connaître l'heure approximative de la remise des prix, veuillez communiquer avec Adrian Webb, le directeur du tournoi, à l'adresse suivante :
awebb@prokennex.ca.

Pourquoi?

Pour déterminer l'équipe canadienne qui participera au Championnat du monde junior de 2019 dans les catégories de 14 & U ans, de 16 & U ans et de 18 & U ans. Cet événement est aussi une occasion nationale importante de développement et d'identification des talents.

L'événement est organisé par le Club de racquetball Édouard Boyer, et il est ouvert gratuitement au grand public.

Les journalistes sont les bienvenus et sont invités à venir prendre des photos ou des vidéos pendant la compétition, la cérémonie d'ouverture, et le banquet de remise des prix. Veuillez vous présenter à Adrian Webb ou à Andrew Dick dès votre arrivée.

Vous pouvez arranger à l'avance des entrevues avec les athlètes en communiquant avec Jan Hanson, attachée de presse de Racquetball Canada. Dépendamment du programme de chaque athlète, il sera éventuellement possible également d'arranger une entrevue en faisant la demande à la table du tournoi.

[Tirages et résultats](#)

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. Avec le soutien du gouvernement du Canada et de nombreux précieux partenaires, Racquetball Canada développe des équipes nationales compétitives et supervise des programmes visant à faire progresser le racquetball au Canada. Pour obtenir de plus amples informations, à propos de Racquetball Canada, visitez le site : www.racquetball.ca.

Jan Hanson
directrice des communications et du marketing,
Conseil d'administration de Racquetball Canada
RballCanadaComms@outlook.com | 306-502-4422

Join My Mailing List

STAY CONNECTED

